

⊕ 02 Way Domestic Flight | 内陆双飞

首尔 / 济州 / 雪岳山 + 滑雪体验 SEOUL / JEJU ISLAND / MT. SORAK + SKI FUN







PENANG A TRANSIT CITY A **INCHEON** (MOB)

INCHEON - GIMPO -**JEJU ISLAND** (-/L/D)

- ☑ Incheon Airport
- ☑ Incheon Chinatown
- ☑ Songwol-dong Fairytale Village
- *Take a flight from Gimpo to Jeju Island
- ☑ Jeju Island
- · Red Horse Lighthouse
- Aewol Cafe Street

JEJU ISLAND

(B/L/D)

- ☑ Seongup Folk Village
- ☑ The Orange Orchard
- ☑ Osulloc Tea Museum + Green Tea Plantation (includes one cup of green tea ice cream per person)

JEJU ISLAND T GIMPO -KANGWON DO (B/L/D)

*Take a flight from Jeju Island to Gimpo

- ☑ Gyeongbokgung Palace (including wearing Hanbok) Closed on Tuesdays. visit Changdeokgung Palace instead
- ☑ Nami Island

KANGWON DO 🖨 MT SORAK (B/L/D

- ✓ Seoraksan National Park
- Sinheungsa Temple
- Bronze Buddha
- Ski Experience Tour (Excludes rental of ski clothing / equipment at 70,000 WON per pax)

D₆ MT. SORAK 🗐 SEOUL (B/-/D)

✓ Everland (Includes entrance ticket)

D7 SEOUL 🖨 INCHEON (B/L/D)

- ☑ Ginseng Shop
- ☑ Healthy Liver Shop
- ☑ Cosmetic Centre
- ☑ Myeong-dong & Duty-Free Shopping Centre

INCHEON A TRANSIT CITY ₹ PENANG (B/MOB)

- ☑ Souvenir Shop
- ☑ Transfer to Incheon Airport for flight back to Penang

TOURIST ATTRACTIONS:

INCHEON

- Chinatown Located in Jung District, it is the only official Chinatown on the Korean Peninsula, there are a number of restaurants and tourist attractions in the area.
- Songwol-dong Fairytale Village Songwol-dong Fairytale Village Once in decline due to population outflow, has revitalized itself by having artists paint fairy tale stories on its walls, attracting a large number of tourists and becoming one of the popular attractions in Incheon.

JEJU ISLAND

- Seongsan Sunrise Peak About 5,000 years ago, an underwater volcanic eruption created this peak, also known as "Sunrise Peak." Its captivating sunrise views attract early hikers who climb to the top to witness the spectacular sight of the sun rising over the ocean.
- Seongeup Folk Village Seongeup Folk Village on Jeiu Island is a designated important cultural heritage site that preserves the traditional living spaces of ancient Jeju residents. Unlike typical folk villages, it is still inhabited, and residents volunteer as guides. Notable attractions in the village center include the Chinese hackberry and Japanese hackberry trees.

MOUNT SORAK

Seoraksan National Park - Mount Seorak is located in Gangwon Province on the east coast of South Korea, with an elevation of 1708 meters. It was designated as a national park by the South Korean government in 1970, covering an area of approximately 373 square kilometers, making it the second-largest national park in South Korea. Due to its rich wildlife and plant resources, it has been recognized by UNESCO as the "sole botanical reserve area in South Korea." Mount Seorak is renowned for its beautiful maple leaves.

SEOUL

- Gyeongbokgung Palace Built during the Joseon Dynasty, it stands as a symbol of Korea's rich cultural heritage. The palace is renowned for its magnificent architecture, including ornate gates, pavilions, and meticulously landscaped gardens.
- Myeong-dong Myeong-dong is a favourite shopping area for young Seoulites and international tourists, known for its cosmetics, skincare and fashion shops, and is particularly popular with Taiwanese and American travellers. The main street is closed to motorised and non-motorised vehicles to ensure a smooth flow for pedestrians. In addition to its commercial prosperity, Myeong-dong is also one of Seoul's main business districts.

SHOPPING STOP

Ginseng Specialty Shop

√ Liver Health Specialty Store
√ Cosmetics Store



√ 6 Breakfasts / 5 Lunches / 5 Dinners

Special Cuisines:

- ★ Jaianamveon
- + Sweet and Sour Pork
- ★ Seafood Abalone Stew
- ★ Stir-fried Black Pork
- ★ Grilled Mackerel Set Meal
- ★ Restaurant
- ★ Chuncheon Chicken Stir-fry + Rice Cake
- ★ Squid and Fresh Meat Hotpot
- ★ Pollock Set Meal
- ★ Ginseng Chicken Soup
- ★ Korean BBQ Buffet



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- √ Jeju Shinshin Hotel or similar
- ✓ Mt. Sorak Seorak Hanwha Resort or similar
- √ Suwon Prumir Hotel or Ansan Square Hotel or Yongin Hanwha Resort or similar
- ✓ Seoul Marinabay Hotel or Bernoui Hotel or similar
- ✓ Incheon Riviera Verium Hotel or similar

X 1 Night X 1 Night X 1 Night

X 2 Nights

X 1 Night





精简行程

第一天 槟城 オ 中转 オ 仁川

(机上用餐)

(-/午/晚)

- ☑ 仁川机场
- ☑ 松月洞壁画村
- ☑ 仁川唐人街
- *从金浦乘坐飞机前往济州岛
- ☑ 济州岛
- ☑ 红白马灯塔
- ☑ 崖月咖啡街

第三天 济州岛

(早/午/晚)

- ☑ 城山日出峰
- ☑ 城邑民俗村
- ☑ 橘子园
- ☑ 雪绿茶博物馆 + 绿茶园 (每人1杯绿茶冰淇淋)
- ☑ 树木园主题公园

第四天 济州岛 - 金浦 - 江原道

*从济州岛乘坐飞机前往金浦

☑ 景福宮 (含穿韩服)

*周二闭馆,改为参观昌德宫

☑ 南怡岛

第五天 江原道 - 雪岳山

(早/午/晚)

(早/午/晚)

- ☑ 雪岳山国家公园
- 新兴寺
- ・ 青铜佛像
- ☑ 滑雪体验游 (自费雪衣/雪具70,000WON/PAX)

第六天

雪岳山 - 首尔

(早/-/晚)

☑ 爱宝乐园 (含自由卷)

第七天 首尔 - 仁川

(早/午/晚)

- ☑ 人参专卖店
- ☑ 保肝零专卖店
- ☑ 化妆品总汇
- ☑ 明洞&免税商场

第八天

仁川 才 中转城市 才 槟城

(早/机上用餐)

- ☑ 土产店
- ☑ 前往仁川机场搭机返槟城

观光景点:

仁川

- ◆ **唐人街** 位于仁川中区,是朝鲜半岛上唯一的正式唐人街,这里有许多餐馆和旅游景点。
- ◆ 松月洞童话村 松月童话村因人□外流而没落,现在通过画家在墙上绘制童话故事,吸引了大量游客,成为仁川热门景点之一。

济州岛

- ◆ **城山日出峰** 大约5000年前,一次水下火山爆发形成了这座峰,也被称为"日出峰" 它迷人的日出景色吸引着早起的徒步者登顶,观赏太阳从海面上升的壮观景象。
- ◆ 城邑民俗村 西歐岛城邑民俗村是一個指定的重要民俗文化遺產,保留了古老濟州人的生活場所。與一般的民俗村不同,這裡仍有人居住,並擔任志願導遊。村中心的榆葉櫟和日本朴樹是引人注目的景點。

雪岳山

◆ **雪岳山国家公园** - 雪岳山位于韩国东海岸的江原道,海拔1708米,1970年被韩国政府 指定为国家公园,面积约373平方公里,是韩国第二大国家公园。因拥有丰富的野生动 植物资源,被联合国教科文组织认定为"韩国唯一的植物保存地区"。雪岳山以美丽的 极叶而闻名。

首尔

- ◆ 景福宮 朝鲜王朝时期建造的这座宫殿是韩国丰富文化遗产的象征。这座宫殿以其壮丽的建筑而闻名,包括华丽的门户、亭台楼阁和精心布置的花园。
- ◆ 明洞 明洞是首尔年轻人和国际观光客最爱的商圈,以化妆品、护肤品和时装店闻名 尤其受到台湾和美国旅客欢迎。主要街道禁止机动车和非机动车通行,保障行人畅行。 除了商业繁荣,明洞也是首尔的主要商务区之一。

购物店

✓人参专卖店 ✓保肝灵专卖店 ✓化妝品总汇



√ 6早餐/5午餐/5晚餐

风味餐:

★ 炸醬麵+糖醋肉

★ 市内餐厅

★黄太鱼套餐

★ 海鮮鮑魚鍋

★ 春川炒雞+年糕

★人参鸡

★ 黑猪炒肉 ★ 青花鱼定食 ★ 鱿鱼鲜肉锅

★韓式烤肉吃到飽



酒店住宿(6晚)

✓ 濟州機場欣欣酒店 或同级

x2晚

✓ 雪岳山雪岳山索拉诺韩华度假村 或同级

x1晚

✓ 水原市维拉套房酒店或安山廣場酒店或龍仁貝桑松韓華度假村或同级 x1晚

✓ 首爾濱海酒店 或 首尔伯努伊酒店 或同级

x1晚

✓ 里维埃拉仁川机场酒店 或同级

x1晚

旅游质讯 General Information

·韩国 SOUTH KOREA・

货币 Currency	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩市 - KRW	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 "Subject to currency of the day" "以当天正率为准"	拨号代码 Dial Code	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
时差 Time Different	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过30公斤
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 03月 – 05月 06月 – 08 Mar to May Jun to Au 24℃ - 10℃ 30℃ - 15°	to Aug Sep to Nov Dec to Feb	
飞机型号 Aircraft Type	787-10 737-800		
Departure Date: Flight:			
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		